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Zápisnica č.6/2015 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 22.5.2015 
 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program : 
1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Plnenie rozpočtu k 31.3.2015 

3. Schválenie štatútu obce VZN č. 1/2015 

4. Správa z kontroly hlavnej kontrolórky 

5. Došla pošta  

6. Diskusia a rôzne 

7. Schválenie uznesenia 

8.   Záver 

 

Rokovanie : 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Skonštatovala, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Privítala prítomných , predniesla 

program zasadnutia a požiadala o jeho schválenie. 

 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne schvaľuje program zasadnutia . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Ľubomír Fedák,  MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic, Ján Šebest 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2/ 

Bolo prerokované plnenie rozpočtu k 31.3.2015. Bežné príjmy sú vo výške 103394,68 €, 

kapitálové príjmy vo výške 751,00€. Bežné výdavky vo výške 95138,87 a kapitálové výdavky 

vo výške 3358,75 €. Starostka zodpovedala na jednotlivé otázky. 

 

Podnety a návrhy OcZ : 
Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ:   

OcZ  jednomyseľne  berie  plnenie rozpočtu na vedomie. 

Hlasovali  :  

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš 
Zdržal sa : 0 
Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 
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K bodu 3) 
Bol prerokovaný návrh VZN č. 1 /2015,  ktorým sa vydáva  Štatút obce Gánovce . 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Hlavná kontrolórka  Danuša Beláková prehlásila, že nesúhlasí , aby bol štatút obce vydaný 

formou VZN, nakoľko tento predpis nespĺňa základné zákonné znaky VZN, ktoré má byť 

normatívnym právnym aktom.  

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ sa uznieslo na tomto znení VZN č. 1/2015, ktorým sa vydáva Štatút obce Gánovce.  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák,  RNDr. Karol 

Piovarcsy,  Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : MUDr. Červeň Ľubomír, Šandor Peter. 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

K bodu 4) 

Bola prerokovaná Správa následnej finančnej kontroly financovania záujmovej činnosti detí 

k 31.12.2015. Hlavná kontrolórka navrhuje, aby do týchto dotácií boli zahrnuté aj dotácie pre 

FK z dôvodu, že sa jedná o športovú činnosť  žiakov a detí. 

Podnety a pripomienky poslancov : 

Poslanci nemali námietky. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie Správa následnej finančnej kontroly financovania záujmovej činnosti 

detí k 31.12.2015 na vedomie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ľubomír Fedák, MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Šebest, Ján Kic 

Zdržal sa :0 

 Proti : 0 

Uznesenie prijaté. 

 

K bodu 5/ 

V rámci došlej pošty boli prerokované : 

1. List Ing. Anny Svitaňovej – č.j. 296/2015 –odpoveď na výzvu na opravu plota. 

Konštatuje, že zosúv pôdy spôsobilo odbagrovanie z kopca pri výstavbe  obecného 

chodníka. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Poslanci, ktorí situáciu poznajú sú toho názoru, že sa zosuv spôsobil navozením zeminy, keď 

sa pripravovala parkovacia spevnená plocha pre autobusy p. Svitaňa.   

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie na vedomie požiadavku p. Ing. Anny Svitaňovej a navrhuje 

upresnenie rozsahu požiadavky  na opravu plota.  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,   MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 
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2. List Úradu vlády SR, sekcia kontroly a prevencie korupcie Bratislava č. j. 419/2015 na 

podnet p. Bc. Oliny Šavelovej a Zdenka Bobovského. 

  

Podnety a pripomienky poslancov:  
Neboli vznesené. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie list č. j. Úradu vlády SR, sekcia kontroly a prevencie korupcie 

Bratislava č. j. 419/2015 na vedomie. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa :0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

3. Pozvánka na stretnutie s primátorom Mesta Poprad 2.6.2015 o 11,00 hod. ohľadom 

ďalšej spolupráce s Mestom Poprad 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
 Neboli vznesené. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie na vedomie informáciu o stretnutí s primátorom Mesta Poprad dňa 

2.6.2015.  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa :  

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

4. Informácia o výpožičke niektorých exemplárov z expozície „Gánovce“ Podtatranského 

múzea v Poprade na základe zmluvy o výpožičke. Expozícia je zapožičaná zdarma zatiaľ 

na dobu jedného roka.  

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Poslanec Piovarcsy podal informáciu o jednotlivých exponátoch a aj o tom, že exponáty sú 

vystavené v budove OcÚ. Vhodnejšie miesto obec nemá. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie informáciu na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  Ľubomír Fedák, MUDr. 

Ľubomír Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Kic Ján, 

Zdržal sa :0 

Proti :  

Uznesenie prijaté . 
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5. Informácia o úspešnosti projektu „Europe for Citizens“ –dotácia vo výške 25 tis. EUR na 

na organizáciu-  Týždeň kultúry „Sympózium a Deň obce 2015“ 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
 Boli zodpovedané. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne berie informáciu na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

6. Informácia o úspešnosti  v projekte „Fitpark s dotáciou 55%“. Cena  fitparku 7550,00€ 

s DPH, z toho dotácia 3900,00€ obec : 3650,00€ .Budeme žiadať dodávku s montážou kvôli 

záruke. Finančné prostriedky budú použité z príspevku na záujmovú činnosť detí 

v podielových daniach .  

Podnety a pripomienky poslancov:  
 Umiestnenie bude na futbalovom ihrisku.  

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ  berie informáciu o úspešnosti projektu „Fitpark s dotáciou 55%“  na vedomie a schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov vo výške 3650,00€  . 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

 

 7.  Informácia o tom, že obec objednala 2 detské ihriská v hodnote á 1200,00 € s DPH, ako 

prémia sú 2 hojdačky, 4 lavičky . Ihrisko bude umiestnené pri železničnej stanici a  pri 

„Prameni“ v Gánovciach. Ihriská budú financované z podielových daní určených na 

záujmovú činnosť detí a mládeže.  

 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Nemá námietky. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne berie informáciu na vedomie a schvaľuje použitie finančných prostriedkov 

vo výške 2400,00 €  na kúpu detských ihrísk.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 
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K bodu 6/ 

Diskusia a rôzne. 

1. RNDr. Karol Piovarcsy navrhol,  aby obec zobrala do nájmu  časť pozemku pána  

Sekelského, ktorý by slúžil ako parkovisko pre verejnosť. Starostka navrhla vziať do 

nájmu celý pozemok  za 1,00€ na dlhšiu dobu 15-20 rokov, z dôvodu využívania 

parkovacích plôch širokou verejnosťou. Tým by p. Sekelský mohol byť oslobodený od 

platenia  dane z nehnuteľnosti za túto plochu. 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Nemá námietky . 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľuje  uzatvorenie zmluvy o nájme na pozemok parcelné číslo 

KNC290, s vlastníkom pozemku Ján a Drahoslava Sekelská, Gánovce, Hlavná 192. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

2. Starostka žiadala potvrdiť, či pokračujeme v naplánovanom nakupovaní  techniky pre 

DHZ- kúpa ÁVIE z letiska, požiadavka bola zaslaná na IVECO DAILY, a poslankyňa 

Mgr. A.Suchanovská navrhla, aby obec požiadala o pridelenie protipovodňového  

vozíka z MV SR. 

Podnety a pripomienky poslancov:  
Nemá námietky . 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľuje  pokračovanie v nákupe plánovanej techniky pre DHZ a tiež 

žiadať MVSR o pridelenie protipovodňového vozíka. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie prijaté . 

3. Bola podaná informácia o povodni, ktorá obec postihla dňa 20.5.2015 vo večerných 

hodinách, bola zaplavený kostol Sv. Michala v Gánovciach a RD v celej spodnej časti 

ulice Gánovskej , vo Filiciach sa voda valila z Kvetnice a ulice Lesnej. Bol vyhlásený 

III.stupeň povodňovej aktivity, došlo k zanesenie kanalizácie, všetkych rigolov , 

nánosov na ceste a pod.  

V rámci záchranných prác boli odstranené nánosy z ciest a kanalizácie, 

prekontrolované všetky šachty. Záchranné práce vykonávali Hasiči z Popradu  a DHZ 

z Gánoviec. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Šebest,  MUDr. Ľubomír Červeň, 

RNDr. Karol Piovarcsy, Peter Šandor, Peter Gergoš, Ján Kic 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 
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K bodu 7) 

 

Členka návrhovej komisie prečítala znenie  uznesenia č. 6/2015. 

 

K bodu 9) 

Záver 

Starostka obce poďakovala za účasť na  zasadaní .  Ďalšie zasadanie OcZ bude  26.6.2015. 

 
Zapísala:  Mgr. Suchanovská A., 

                 Ing. Alžbeta Čekovská 

   Zápisnicu overili:  

   Miroslav Bobovský 

   Ján Kic 

 

 

 


